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خبری

معاون محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان حفاظت 
محیط زیست گفت: دولت ۴۰ میلیون دلار برای مدیریت 
اولویت  با  پسماند  تولید  از  پیشگیری  با هدف  پسماند 

استان های ساحلی کشور تخصیص داده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، احمدرضا لاهیجان زاده در دومین 
همایش بین المللی اقیانوس شناسی غرب آسیا که به 
صورت وبینار برگزار شد، افزود: تخصیص این میزان اعتبار 
برای مدیریت پسماند با هدف اصلی پیشگیری از تولید 
پسماند و به دنبال آن استفاده مجدد، بازیافت، بازیابی و به 
عنوان آخرین گزینه، دفع ایمن با اولویت استان های ساحلی 

کشور در نظر گرفته شده است.

وی درباره اهمیت حفاظت از اکوسیستم های دریایی و تاثیر 
پسماندها بر این حوضه های آبی اظهار داشت: اکوسیستم 
های دریایی از طریق خدمات اکولوژیکی که ارائه می دهند، 
منافع بسیاری برای جامعه بشری فراهم می کنند، بنابراین 
قطعا آلودگی دریایی چالش برانگیز و اثرات آن بر منابع و 
اکوسیستم های دریایی مخرب و ویرانگر است، البته همه 
می دانیم که عامل انسانی نقش عمده ای در آلودگی های 

محیط زیست دریایی دارد.
وی با اشاره به موضوع زباله های دریایی گفت: چالشی که 
طبق گفته مدیر اجرایی برنامه محیط زیست سازمان ملل 
متحد یک آلاینده بدون مرز است، قطعا تمام زباله های 
پلاستیکی ناشی از فعالیت های انسانی است، بر اساس 
اطلاعات برنامه محیط زیست سازمان ملل، هر ساله ۳۰۰ 
میلیون تن زباله پلاستیکی تولید می شود که از این مقدار 
حدود هشت میلیون تن وارد اقیانوس ها می شود، در سال 
۲۰۱۵ خسارت تخمین زده شده ناشی از زباله های دریایی 
به صنایع ماهیگیری و آبزی پروری، حمل و نقل دریایی، 
عضو  کشورهای  در  دریایی  گردشگری  و  سازی  کشتی 
همکاری اقتصادی آسیا و اقیانوسیه، ۱۱.۲ میلیارد دلار بوده 

است.
لاهیجان زاده افزود: در سال های اخیر این پلاستیک ها در 
اقیانوس آرام، اقیانوس اطلس و اقیانوس هند به صورت 
پنج جزیره بزرگ زباله ای تجمع پیدا کرده اند، ۸۰ درصد زباله 
های موجود در اقیانوس از خشکی وارد می شوند، ۱۵ درصد 
آنها در سطح دریا شناور هستند، ۱۵ درصد پسماندها در زیر 
آب دریا با جریان های دریایی حرکت می کنند و ۷۰ درصد 
نیز در دریا مدفون می شوند، بنابراین ما فقط می توانیم 

کمی از این زباله ها را ببینیم و این واقعا فاجعه است، 
اقدامات زیادی در سراسر جهان علیه زباله های دریایی در 
حال اجراست، اما با توجه به سرمایه گذاری های حدود ۱۸۰ 
میلیارد دلار در صنعت تولید پلاستیک در دهه گذشته و 
افزایش مصرف محصولات پلاستیکی یکبار مصرف به دلیل 
همه گیری بیماری کرونا، باید حتی سخت تر و دقیق تر کار 

کنیم و منطقه ما از این امر مستثنی نیست.
معاون محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان حفاظت 
محیط زیست اظهار داشت: آلودگی صنعتی بدون شک 
قدمتی به اندازه تمدن بشری دارد، اما اطلاعات موجود در 
این رابطه مربوط به سال های اخیر است، ایران با قرار داشتن 
در مرکز ذخیره انرژی اصلی جهان و منطقه ژئوپلیتیکی 
خاورمیانه و خلیج فارس و داشتن منابع عظیم نفت و 
گاز و صنایع وابسته، منطقه فعالیت بسیاری از مناطق 
آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی است. فاضلاب های 
خانگی، فاضلاب های صنعتی، نشت فرآورده های نفتی و 
استخراج نفت از دریا باعث آلودگی جدی آب های ساحلی 

ایران شده است.
وی افزود: برخی اوقات ما با نشت نفت از چاه ها و سکوهای 
نفتی و یا تانکرهای نفتی در حال عبور در آبهای سرزمینی 
خود مواجه هستیم، در همین رابطه استفاده از تکنولوژی 
سنجش از راه دور جهت تشخیص لکه نفتی و همچنین 
ایجاد مراکز مقابله با آلودگی نفتی در بنادر ایران از جمله 
اقداماتی است که جهت مقابله با این نوع آلودگی های 
دریایی انجام داده ایم، علاوه بر اقدامات انجام شده برای 
کاهش و کنترل ورود این آلاینده ها به دریا، ما استانداردهای 

مختلفی را برای کنترل کیفیت آب دریا تدوین کرده ایم.

خبر اول

»معاون سازمان محیط زیست« خبر داد:

تخصیص ۴۰ میلیون دلاری برای مدیریت پسماند

حریرچی: کل کشور در وضعیت قرمز کرونایی است

شمار بهبودیافتگان کرونا به 355 هزار و 505 تن رسید

معاون کل وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با 
بیان اینکه دیگر رنگ بندی کرونایی معنایی ندارد، گفت: 
نارنجی و زرد نداریم، کل کشور در وضعیت قرمز قرار دارد.

»ایرج حریرچی« طی گفت وگوی خبری اظهار داشت: 
در صورت ادامه این روند آمار کشته های کرونا به ۴۵ 

هزار نفر هم خواهد رسید.
وی با بیان اینکه انفجار کرونایی در برخی شهرها اتفاق 
از زیر ۴۰ بستری  افتاده است، افزود: در شهر تبریز 
از ۱۰  روزانه به ۱۶۰ بستری رسیده ایم و در قم نیز 

بستری روزانه به ۱۶۰ بستری رسیدیم.
صورت  در  کرد:  یادآوری  بهداشت  وزارت  معاون کل 
استفاده ۹۵ درصدی از ماسک و کاهش ۵۰ درصدی 

ترددها میزان مرگ کاهش خواهد یافت.
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز، هم با 
بیان اینکه ۹ شهرستان استان در وضعیت قرمز قرار 
طی  فوتی ها  و  مبتلایان  تعداد  داشت:  اظهار  دارد، 

روزهای اخیر افزایش یافته است.
عباسعل درستی گفت: هر تجمعی باعث افزایش آمار 

مبتلایان می شود و قطعا طی روزهای آتی در مدارس 
موارد مثبت کرونا مشاهده خواهد شد.

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز، خاطرنشان 
پروتکل های  درصدی  هفتاد  رعایت  وجود  با  کرد: 
بهداشتی از سوی مردم، اتفاقات هفته های گذشته 
از جمله افزایش مسافرت ها به استان، عدم رعایت 
پروتکل ها از سوی برخی مردم در روزهای گذشته و 
حوادث مرتبط با قهرمانی تراکتور دلیل افزایش آمار 

ابتلا به کرونا در استان است.

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
با فوت ۱۴۴ بیمار کرونای دیگر در ۲۴ ساعت گذشته، 
شمار جانباختگان بیماری کووید۱۹ در کشور به ۲۳ هزار 
و ۹۵۲ نفر رسید و ۲۸ استان همچنان در وضعیت قرمز 
یا زرد کرونا هستند و تاکنون 355 هزار و 505 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.

سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی از 
این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، سه هزار و ۴۹ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد و هزار و ۵۹۳ نفر بستری شدند. 
با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴۱۶ 

هزار و ۱۹۸ نفر رسید.

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون 
از  یا  یافته  بهبود  بیماران،  از  نفر  و ۵۰۵  هزار   ۳۵۵
بیمارستان ها ترخیص شده اند. همچنین ۳۸۶۹ نفر از 
بیماران مبتلا به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری 
تحت مراقبت قرار دارند و تاکنون سه میلیون و ۶۹۱ هزار 
و ۳۹۹ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده 

است.
لاری با اعلام اینکه ۱۳ استان در وضعیت قرمز و ۱۵ 
استان در وضعیت هشدار کرونا قرار دارند، افزود: بر 
اساس آخرین اطلاعات کرونا در کشور، استان های 
تهران، مازندران، گیلان، قم، اصفهان، خراسان رضوی، 
سمنان،  شمالی،  خراسان  کرمان،  شرقی،  آذربایجان 
دارند. قرار  قرمز  وضعیت  در  قزوین  و  زنجان  یزد، 

همچنین استان های آذربایجان غربی، البرز، فارس، 
لرستان، هرمزگان، اردبیل، بوشهر، کرمانشاه، کهگیلویه 
و بویراحمد، خراسان جنوبی، مرکزی، ایلام، چهارمحال 
و بختیاری، گلستان و خوزستان در وضعیت هشدار 

قرار دارند.
وی گفت: اپیدمی کرونا در تاریخ بشر بی سابقه است. 
تاکنون بیش از ۳۰ میلیون نفر به صورت قطعی به این 
ویروس مبتلا شده و بیش از ۹۵۰ هزار نفر بر اثر بیماری 
کووید۱۹ در دنیا جان خود را از دست داده اند. همه 
گیری این بیماری همچنان رو به شتاب است و تنها 
راه پیشگیری و مهار این بیماری رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی، استفاده از ماسک و شست و شوی مداوم 

دست هاست.

مدیران غیرفوتبالی قاتل فوتبال؛
»لیگ یک« حیاط خلوت دلالان

یکی از ارکان موفقیت هر تیم 
و  ورزشی  مدیریت  فوتبالی 
آشنا به اصول حرفه ای است 
و اگر این مهم رعایت نشود 
تبعات سنگینی را به همراه 

خواهد داشت.
یکی از دلایل عدم موفقیت 
بسیاری از تیم ها در فصول 
گذشته از جمله »گل ریحان البرز« سوءمدیریت بوده است، 
سوءمدیریتی که بنا به مشکلاتی متعدد، مدیریت تیم ها را به 
مدیری غیرورزشی بسپارند و این موضوع سرآغازی برای نابودی 

تیم های فوتبال ما خواهد بود.
مدیریت غیرورزشی همیشه معضلات بزرگی را برای باشگاه 
های ما به وجود می آورد، لیگ برتر، لیگ یک و دو هم ندارد، 
هرجا که مدیر فوتبالی نباشد، راندمان نتیجه گیری بسیار 

پایین می آید و امید به موفقیت هم کم می شود.
مدیران غیرفوتبالی برای اینکه به زعم خودشان اوضاع را جمع 
کنند و تیمی تشکیل دهند بند و بساطی راه بیاندازند، مجبورند 

دست به دامان دلالان شوند.
در گذشته فکر می کردیم لیگ برتر اوضاع بهتری نسبت لیگ 
های پایین تر دارد، اما شرایط کل فوتبال ایران در این زمینه 
بسیار نامطلوب است، عدم توجه رسانه ای و نبود سازمان های 
نظارتی به شرایط تیم های فوتبال ما راه را برای سودجویی 

مدیران غیرورزشی کاملا باز کرده است.
امروزه در فوتبال ما، اخبار تاسف برانگیزی از نزدیکی دلالان و 
واسطه هایی که این روزها مثل زالو خون فوتبال را می مکند تا 
خودشان را پروارتر کنند به گوش می رسد. متاسفانه نزدیکان 
مدیرعاملان غیرفوتبالی تیم ها، با نزدیک کردن افراد سودجو 
سعی دارد تا سرمربی  تیم را خودشان معرفی کنند تا تیم را باند 
آن ها ببندد و این وسط پولی به جیب بزند، این افراد که سال 
ها برای بزرگترین دلالان فوتبال حکم گماشته را داشته اند، می 
خواهد چنان لطمه ای به تیم های ما وارد کنند تا بازهم شاهد 
تکرار فاجعه پاس همدان و برق شیراز برای تیم های لیگ 

یکی و دویی شویم.
دلالانی که در لیگ برتر پادشاهی می کنند و در تیم های 
بزرگی چون استقلال، پرسپولیس، سپاهان و... کاملا رخنه 
کردند و تعداد انبوهی از بازیکنان اصلی این تیم ها در اختیار 
دارند. اما به همان دلایل عدم نظارت و نگاه رسانه ای که همه 
به آن واقفند، پای این دلالان از فوتبال ما کم که نمی شود، 

هیچ هر روز به قلمرو فساد آن ها اضافه می شود.
مثل اینکه لیگ برتر برای این دلالان کافی نبوده و لیگ یک 
و لیگ دو را هم به حیاط خلوت خود تبدیل کرده اند، بازیکن 
پولی می آورند و حق قراردادهای کلانی به دست می آورند. 
وضعیت لیگ یک و دو کشور بسیار نامطلوب است اوضاعی 

که در بازار نقل و انتقالات بسیار بدتر هم شده است.
امیدواریم در آینده فکری به حال خراب فوتبال ایران شود، تا 
زمانی که پای دلالان از فوتبال ما کوتاه نشود شاهد پیشرفتی 

در این رشته نخواهد بود .

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید مصطفی خیاط زاده  را گرامی می دارد

کرونا در ایران

مهدی جمشیدیان

 خبرنگار
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کرونا سبب مرگ ۱۰ نفر در البرز شداجتماعی
دکتر »محمد فتحی« - سرپرست دانشگاه علوم پزشکی استان البرز- با هشدار به مردم درخصوص رعایت پروتکل 

های بهداشتی گفت: ۱۰ بیمار کووید۱۹ طی ۲۴ ساعت گذشته در این استان جان باختند.

گذری بر خرده فرهنگ »الوات دوستی«؛ 

در جست و جوی گارانتی جان  اوباش 
برای شورش های بعدی!

خرده فرهنگ »لوتی گری« که زمانی همراه 
مردمان  دستگیری  و  عیاری  و  پهلوانی  با 
کوچه و بازار همراه بوده مدت هاست به یک 
بسیار  روزگاران  کشاکش  در  متعفن  جسد 
تبدیل شده که صرفا از آن یک کاریکاتوری 
مانده که نه در آن عیاری است و نه پهلوانی 
و صرفا یک پوستین پوسیده و مستعمل و 
بلااستفاده و معوج از ردای آنچه سابق بر این 
در روزگاران پیشین مانده که پوشانده شده 
بر آدم هایی که می خواهند اوباش گری و 
لات بازی خود را اینچنین این همانی کنند و 
شوربختانه کماکان هم در قسمتی از طیبقات 
جاهل  رفتارهای  چنین  ما  جامعه  زیرین 
مسلکانه ای که صرفا شکلک و ادای آن خرده 
کنند  می  تداعی  را  ممدوح  نسبتا  فرهنگ 
با همان برچسب »لوتی گری« و »عیاری« 

استقبال می کنند.
به  فرهنگ  خرده  این  جاذبه  متاسفانه 
در  ایران  سینمای  در  آن  پمپاژ  با  خصوص 
فیلم  عظیم  موج  و  ایران  انقلاب  از  پیش 
هایی با پرداخت و بزرگداشت این جماعت 
این  به  سنگ  گران  صفات  دادن  نسبت  و 
دست اوباش در میان قاطبه جامعه جنوب 
شهر ایران جایگاه خود را حتی بالاتر هم برد 
و پس از انقلاب هم با تمام تغییر رویکرد 
در سینمای ایران باز هم همان المان های 
شخصیتی به عنوان تعریف قهرمان جوامع 
پایین شهری در فیلم ها و سریال ها جایگاه 

خود را از دست نداد.
هاست  مدت  که  گری  لوتی  فرهنگ  خرده 
دیگر به یک ضد فرهنگ اوباش پروری و لات 
دوستی تبدیل شده در درازنای تاریخ سیاسی 
و  بوده  هم  آفرین  نقش  بعضا  ما  معاصر 

نیروهای سیاسی داخلی و خارجی نقش آفرین 
در صحنه سیاست ایران برای رسیدن به مطامع 
سیاسی خود بدشان نمی آمده که از آن، چنگی 
به سود خود زنند و از حاملان و حامیان این 
ضد فرهنگ در جدل های سیاسی خود بهره 
برداری سیاسی هم کنند. شاید بزرگترین نقش 
گسترده  حضور  فرهنگی،  بلیه  این  آفرینی 
اوباش و الوات در کودتای ننگین 28 مرداد 
سال 1332 باشد که لوتی های نامدار شهر از 
شعبان بی مُخ )جعفری(، طیب حاج رضائی و 
حسین رمضون یخی تا هفت کچلون و علی 
انگوری! در له »محمدرضا پهلوی« و بر علیه 
دکتر »محمد مصدق« به خیابان آمدند و در 
کنف حمایت ارتش شاهنشاهی، کودتای 28 
مرداد را به سرانجام رساندند. این رویداد تاثیر 
داشت  روزگار  آن  در ذهن حاکمان  عظیمی 
و باعث شد حاکمیت آن دوران ایران ضمن 
گرامیداشت این طبقه از جامعه، جایگاه این 
اراذل را ترقی دهد و حتی به عنوان »قهرمان« 
زمان  آن  در سینمای  پایین جامعه  طبقات 
برای  مطرح کند! چرا که نیم نگاهی جدی 
حفظ خود به این دست اوباش داشت و سعی 
داشت که از این طبقه اراذل در زمان نیاز علیه 
دشمنان داخلی و له خود یارگیری کند. اما با 
گذشت زمان و نفوذ همیشگی و سنتی مذهب 
در طبقات پایین جامعه، به خصوص وقتی 
در مقابل شاه یک شخصیت بسیار قدرتمند و 
کاریزماتیک و مذهبی ای چون »امام خمینی« 
قرار گرفت این طبقه اوباش هم دچار شکاف 
و ریزش شد و برخی از همان اوباش سابق 
دگرگون شدند و علیه شاه علم شورش برداشتند 
که شهیرترین و شناخته ترینشان طیب حاج 
رضائی است که وصف حال آن در این مقال 
نمی گنجد )بماند که اگر در همان فقره 28 
مرداد آیت الله کاشانی در سمت مصدق بود 
بسیار بعید بود این طبقه بخواهند علیه طرفی 
که روحانیت قرار دارد قداره کشی کنند( اما 
افتاد و این  اتفاقات دیگری  انقلاب  از  پس 
طبقه تقریبا از مدار دید حاکمیت تقریبا خارج 
شد و چندان با آن سرسازگاری نشد مگر آن 
هایی که رخت و لباس انقلابی گری به تن 

کردند و گذشته خود را به کناری گذاشتند. ولی 
این مسئله باعث نشد این ضد فرهنگ که در 
جامعه طبقات پایین شهری ریشه دوانده بود 
از بین برود بلکه با اشکال دیگر به بروز و ظهور 
خود پرداخت و توانست ولو به شکلی ناقص 
الخلقه و بی سر به رشدی کاریکاتوری در میان 
طبقات پایین جامعه و به خصوص جوانان این 

طبقه اجتماعی بپردازد.
استقبال عجیب و غریب جوانان به خصوص 
طبقات جنوب شهری از صفحات مجازی 
و  مجازی  فضای  در  اوباش  و  الوات  این 
حتی در یک فقره و پدیده بسیار قابل بحث 
چون شهید سازی از یکی از بدنامان معروف 
کشته شده توسط همسلکان دیگرش، به 
ترین  مشعشع  شاید  مرادی«  »وحید  نام 
نشانه ای باشد که از خیزش دوباره این ضد 
طبقات  جامعه  زیرین  سطوح  در  فرهنگ 
داد. حس  می  خبر  شهری  جامعه  پایین 
همدلی  برانگیز  تعجب  و  نادر  و  عجیب 
دار  سابقه  مجرم  لات  یک  برای  یادبود  و 
به قدری قوی بود که هر نیروی معارض 
سیاسی با حاکمیت را به صرافت استفاده 
بهینه از چنین ظرفیت حیرت انگیزی علیه 

حاکمیت می انداخت. 
متاسفانه سامانه فشل پدافند فرهنگی و اقناع 
سازی رسمی کشور مدت هاست که در مقابله 
با برنامه های پیچیده و هوشمند رسانه ای به 
جز همان دستاویزهای نخ نما و مستعمل 
و نه چندان کارآمد سابق چیزی در اختیار و 
چنته ندارد که حتی دیگر به کار داخل هم 
نمی آید و اگر به همین منوال بخواهد پیش 
برود چه بسا دشمنان وجودی این سرزمین 
که مدت هاست به دنبال ایجاد آشوب و بلوا 
در کشور هستند و برای آن یارگیری ها به 
ذکرش  که  اوباشی  قشر  میان  در  خصوص 
برنامه های  با همین دست  اند  کرده  رفت 
زیرکانه و کار شده بتوانند حصار و گارانتی 
مطمئن برای یاران داخلی شان که در شورش 
های بعدی گرفتار می شوند ایجاد کنند و 
وای که اگر چنین شود وآن زمان هست که 
باید فاتحه آرامش را در این سرزمین خواند...

ذره بیندیدگاه

ضرورت تکمیل پروژه های نیمه تمام 
در سال پایانی دوره پنجم شورای 

اسلامی شهر کرج

مهدی حاجی قاسمی
رئیس کمیسیون عمران، ترافیک و حمل و 

نقل شهری شورای اسلامی شهر کرج
توفیقی حاصل شد تا صبح دیروز )پنج شنبه 
۲۷ شهریور( همراه با آقایان اکبر سلیم نژاد، 
همکارانم  از  زارع  عباس  و  محمدی  حسین 
در کمیسیون عمران، ترافیک و حمل و نقل 
شهری بازدیدی از چند پروژه نیمه تمام داشته 
باشیم و از پیشرفت فیزیکی، آخرین مراحل 
اجرایی و موانع پیش روی آن ها مطلع شویم. 
شهردار کرج، معاون فنی و عمرانی وی، رئیس 
سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری و 
تعدادی از مدیران زیرمجموعه و مشاورین و 
تیم رسانه ای نیز حضور داشتند تا این بازدید 
میدانی برای تسریع در کارها گره گشایی لازم را 
داشته باشد. تأکید کمیسیون عمران به شهردار 
در  کارهای  نشاندن  ثمر  به  بر  تمرکز  محترم 
دست اقدام به جای تعریف پروژه های جدید 
است و امیدواریم با پیشبرد این راهبرد بتوانیم 

دستاوردهای قابل توجهی داشته باشیم.
محل احداث پروژه های پل شبنم، پیاده راه 
رجایی شهر، تقاطع غیرهمسطح حصارک، بلوار 
شهید ناصربخت و  تعریض خیابان نهم شاهین 
ویلا از نقاطی بودند که در بازدید نظارتی روز 
گذشته مورد بررسی قرار گرفتند و البته بازدید از 
پارک اقوام، پارکینگ خانواده و چند پروژه دیگر 
نیز مد نظر بود که به هفته های آتی موکول 
شدند، اعضای کمیسیون در خصوص هر یک 
از پروژه ها دیدگاه ها و نقطه نظرات شان را 
به شهردار و معاون فنی و عمرانی وی منتقل 
کردند و بی شک تبادل این گفتگوهای فنی و 
کارشناسی در گره گشایی از مشکلات و سرعت 
بخشی به کارها موثر خواهد بود. همچنین در 
حاشیه بازدید با تعدادی از شهروندان حاضر در 
محل نیز صحبت کردیم و در جریان دغدغه ها 
و مطالبات اهالی قرار گرفتیم که عمدتأ حول 
محور تأکید بر تسریع در اتمام پروژه ها بودند.

اخیرأ اینجانب در چند محور مهم اعم از: ۱( 
و  شهیدکلانتری  ترمینال  حاشیه  ساماندهی 
توقف احداث پارک سوار مشارکتی در تقاطع 

حصارک با ذکر دلایل کارشناسی و توجیه فنی 
معارضین  تملک  در  تسریع   )۲ مهندسی،  و 
در  تسریع  و  مهرشهر  کنارگذر  پروژه  دولتی 
تذکر  پیام، ۳(  فرودگاه  دسترسی  راه  احداث 
با  شهر  رجایی  راه  پیاده  احداث  پیمانکار  به 
هدف سرعت بخشی به پروژه و رفع نارضیتی 
ساکنین، ۴( تعیین تکلیف وضعیت تقاطع 
گری  مطالبه  این  )که  حصارک  غیرهمسطح 
موجب شده تا پروژه تقریبأ آماده افتتاح شود(، 
و  میدان سپاه  تقاطع  پایانی  فاز  تکمیل   )۵
احداث لاین کندرو و... تذکراتی را در جلسات 
صحن علنی و کمیسیونها مطرح نموده ام که 
هدف از مطالبه گری و بیان کمبودها اولأ عمل 
به وظایف نظارتی در جایگاه نمایندگی مردم و 
در ادامه جلوگیری از ایجاد کم تحرکی و کم 
کاری در شهرداری کرج است و چنانچه فضای 
جلسات صرفأ آکنده از »قدردانی و تشکر« شود، 
کارها  در  خلاقیتی  و  تحرک  هیچ  شک  بی 
مشاهده نخواهد شد و روز به روز بر نارضایتی 
ها و کاهش اعتماد به مدیریت شهری افزوده 

می شود.
کمیسیون عمران در نظر دارد با هدف عمل 
شهر،  آبادانی  و  عمران  ارتقای  ها،  وعده  به 
شهری،  زیست  بهبود  و  زدایی  محرومیت 
رصد  و  شهر  سطح  از  میدانی  بازدیدهای 
در  به طور جد  را  پروژه ها  پیشرفت فیزیکی 
دستور کار قرار دهد و مانع از هرگونه توقف 
و کندی بدون توجیه در مسیر بهره برداری از 
پروژه های عمرانی و زیرساختی شود؛ همانطور 
روز هر  آغازین  در  اکنون  دارید  استحضار  که 
هفته )شنبه ها( پروژه ای به ارزش میلیاردها 
تومان افتتاح می شود که با در نظر گرفتن 
سابقه  کم  افزایش  و  موجود  گرانی  و  تورم 
هزینه ها، حرکتی ارزشمند در خدمات رسانی 
جهادی به شهروندان محسوب می شود و بی 
شک تا پایان دوره کنونی )شهریور ۱۴۰۰(، شاهد 
اقداماتی متفاوت، کلان و زیرساختی خواهیم 
بود که تا سالیان متمادی از آن ها به عنوان 
شورای  پنجم  دوره  ارزشمند  های  یادگاری 

اسلامی شهر کرج از آن ها یاد خواهد شد.

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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41 سال پیش در چنین روزی، كودتا در آفريقاي  مركزي باعث سرنگوني »ژان بدِل بوكاسا« 
امپراطور دیکتاتور و بغایت خون آشام اين كشور شد.

در چنین روزی!

وعده ها فراموش نشود؛

یک نمایشگاهِ کوچکِ یک روزه و یک عالمه حالِ خوب

سرِ ظهر بود و آفتاب پسِ سرمان. روحانی ای که حیاط 
تسهیل گری  دفتر  اختیارِ  در  را  امیرالمومنین  مسجد 
اوقافی ها برای برگزاریِ نمایشگاهِ یک روزه ی توانمندی های 
اقتصادیِ محله  گذاشته بود، حدود دو سه ساعت درگیر 
بود و زحمت می کشید که سیم کشیِ برقِ حیاط را راه 
بیاندازد. بچه ها از صبح درگیر بودند و سعی می کردند با 
ایجادِ کم ترین مزاحمت و سر و صدا برای خانه های اطراف، 
غرفه ها را برپا کنند؛ غرفه هایی که هرچند به خاطرِ شیوعِ 
کرونا و شرایطِ خاصی که بر برگزاریِ رویدادهای شهری 
حاکم است، کم تعداد و کوچک بود اما نویدِ یک پویاییِ 

تازه در محله  را می داد.
به قولِ بچه های دفتر، این کارها در راستای »خوب کردنِ 
از خانم های محله که هم  تعدادی  است.  حالِ محله« 
خوش ذوق هستند هم هنرمند، در نمایشگاه حاضر شدند و 

دستاوردهایشان را برای فروش به نمایش گذاشتند.
کارشناسان تسهیل گریِ دفتر می گفتند که چند خانواده 
پیام داده بودند که کارهایشان را در حدِ عرضه نمی دانستند 
و خجالت کشیده بودند به نمایشگاه بیاورند اما به قولِ 
بچه ها این نمایشگاه یک مشقِ کوچک است برای تقویتِ 
اعتماد به نفس، گرفتنِ بازخوردها و ایده پردازی های جدید، 
ارتباطاتِ جدید و بهره گیری از فرصت هایی برای گسترش و 

توسعه ی مشاغلِ خانگی.
نکته ی جالبی که در این نمایشگاه توجهم را جلب کرد، 
حضورِ مشتاقانه ی مدیران استان البرز بود که مدتی ست 
با دفتر تسهیل گری اوقافی ها ارتباط گرفته اند و به یاریِ 
محله شتافته اند. مدیرانی که نه تنها با تک تکِ خانم های 
غرفه دار به بحث و گفت وگو پرداختند و گوشِ شنوای 
مشکلات و چالش هایشان بودند بلکه ایده های تازه ای برای 
گسترش مشاغل خانگی هم ارائه کردند و وعده دادند در 
این مسیر، تا حدِ توانِ نهادِ تحتِ مسئولیتشان نیز کمک 

کنند هم چنان.
محله ی اوقافی ها نسبت به گذشته بیشتر دیده می شود 

و دلیلِ اصلیِ آن عملکردِ دفتر تسهیل گری در محله است؛ 
محله ای که علی رغمِ نزدیکی به گوهردشت، امکانات بسیار 
کمتری در اختیار دارد و اهالیِ آن نیز برخلافِ بسیاری 
محلات کرج، حتی به نامِ محله هم حسِ تعلق ندارند. 
اما این رویه در حالِ تغییر است انگار و در تلاش هستیم 
با کارهایی هرچند کوچک، خاطراتِ خوبِ محلات را به 
یادِ مردم بیاوریم و این موضوع را فرهنگ سازی کنیم که 
بنا نیست هروقت مشکلی به چشم مان خورد تمامِ همّ و 
غمِ خود را برای ارتقای وضعیتِ معیشتی مان آن هم تنها 
به منظورِ »فرار« از محلِ زندگی و رفتن به محله ای دیگر 
بگذاریم. باید بتوانیم منشأ تولید خاطرات خوب در محله 
باشیم. باید یاد بگیریم مشکلاتمان را حل کنیم، مطالبه گر 
باشیم و بدانیم علی رغمِ تفاوت های زیرساختیِ جهانشهر، 
عظیمیه، اوقافی ها، حصارک، اخترآباد، مهرشهر، می توان با 

حلِ مشکلات محله »تغییر« ایجاد کرد.
نمایشگاهِ یک روزه تمام شده و پیام های بسیاری هم 
از مردم و مسئولان دریافت کردم که گمان می کردند 
این نمایشگاه ادامه می یابد. این موضوع را به فال نیک 
می گیریم و از مسئولانی که از نمایشگاه بازدید کرده اند 
انتظار داریم به وعده هایشان عمل کنند و این امید و 
نشاطی را که در دلِ اهالی ایجاد کرده اند، به ثمر برسانند 
و دردی از دردهای خانوارهای ساکن در محلات را دوا 

کنند.
مطلبم را با این پیام از یکی از اهالی به پایان می رسانم که 
بعد از برگزاریِ همین نمایشگاه کوچک برای دفتر فرستاده:

»می خوام یک اعتراف کنم، اول برای رفتن به نمایشگاه 
مردد بودم ولی یک »یا علی« گفتم و جملات تأکی ی 
که همیشه با خود تکرار می کنم؛ [من یک کار عالی دارم، 
با درآمد عالی، برای خدمتی عالی] و بافتنی هامو با پسر 
عزیزم که همیشه کمک می کنه بهم و هفت سالشه آوردم 
نمایشگاه )درسته مکان کمی غریب بود و متاسفانه اهالی 
اوقافی متاسفانه حضور پیدا نکردند( ولی حضور گرم و 
صمیمی مسئولان مربوطه، خیلی خیلی قوت قلب بود و 
باعث افتخار شد که از بافت های بنده استقبال شد و فروش 
خوبی داشتم و غرفه دارهای دیگه هم تونستن  کسب درآمد 
کنند. خدای نازنینم چه خوب گفتی که از تو حرکت از من 
برکت. به امید تکرار و پررنگ تر شدن این کارهای فرهنگی، 
حمایت مشاغل خانگی، رونق کارهای همه. الهی آمین! 
باز هم سپاس، سپاس و درود فراوان از مدیر دفتر و تمام 

کارکنان دفتر اوقافی ها«.

مدیریت شهریگزارش

»رئیس شورای شهر کرج«:

با تخریب درختان در حین اجرای پروژه های عمرانی موافق نیستیم

با حکم »شهردار کرج«؛

محمد مسیبی سرپرست سازمان مدیریت پسماند شد

در طراحی ها و برنامه ریزی های عمرانی باید به حفظ فضای 
سبز توجه ویژه داشت.

به گزارش »دنیای هوادار«، اکبر سلیم نژاد در جلسه مشورتی 
پیرامون بررسی راهکارهای حفظ درختان در جریان احداث 
تقاطع غیرهمسطح میدان جمهوری، گفت: صحبت های 
مشاور پروژه و سایر عوامل استماع شد و اینکه تلاش می 
به فضای سبز و محیط زیست وارد  شود آسیب کمتری 
شود، قابل توجه است لکن دوستداران طبیعت و شهروندان 
دغدغه هایی در خصوص آمارهای ارائه شده در رابطه با قطع 

درختان دارند که باید برای رفع آن تلاش کرد.
او ادامه داد: گرچه در برخی موارد برای احداث پروژه های 
عمرانی و زیرساختی و تامین نیازهای شهری ناچار به جابه 
امری  جهان  سراسر  در  و  هستیم  درخت  تعدادی  جایی 
پذیرفته شده است اما نحوه طراحی ها و تعیین خط پروژه 
باید به گونه ای باشد که حتی به بهای افزایش هزینه تمام 
شده آسیب کمتری متوجه درختان و محیط زیست باشد و 
انتظار افکار عمومی، رسانه ها و حامیان طبیعت نیز همین 

مسئله است.
او گفت: محدوده میدان جمهوری اسلامی در مرکز شهر کرج 
یکی از پرترددترین نقاط استان است که از ترافیک عصرگاهی 
و صبح گاهی رنج می برد و این معضل به آلودگی هوا و 

محیط زیست نیز دامن می زد لذا اجرای تقاطع غیرهمسطح 
و انجام فعالیت های عمرانی غیرقابل اجتناب است و در 
جریان مذاکره با مشاور و مجریان پروژه تلاش خواهیم کرد 

تا نیاز به جابجایی درختان به حداقل ممکن برسد.
روزها  این  که  عزیزانی  و  شهروندان  از  گفت:  نژاد  سلیم 
موضوع تهدید حیات درختان در محدوده میدان جمهوری 
اسلامی را پیگیری می کنند که البته مورد تاکید و تقدیر 
اعضای شورای اسلامی شهر نیز است، تقاضا دارم به روی 
احداث  و  تغییرات هندسی  انجام  و ضرورت  دیگر سکه 
زیرگذر برای ساماندهی ترددها و کاهش ترافیک و راهبندان 
هم توجه لازم را داشته باشند و اطمینان خاطر می دهم 
که هر اقدام فنی و کارشناسی برای جابه جایی کمترین 
اصله درخت برای ساخت طرح مذکور در دستور کار قرار 

گرفته است.
پس از برگزاری جلسه در محل ساختمان شورای اسلامی 
شهر کرج، جمعی از نمایندگان مردم با همراهی مشاورین 
پروژه و عوامل ذیربط در شهرداری در محل پیشنهادی برای 
احداث زیرگذر جمهوری اسلامی حضور یافته و به بررسی 
حیات  حفظ  راهکارهای  تا  پرداختند  موضوعات  میدان 
درختان کاشته شده در اطراف و خط پروژه از نزدیک مورد 

بحث و تبادل نظر کارشناسی قرار بگیرد.

»محمد مسیبی« با حکم شهردار کرج به عنوان سرپرست 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری این کلانشهر انتخاب 

و معرفی شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، پیش از این علی اصغر همتی، 
سمت،  حفظ  با  کرج  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 

سرپرستی سازمان را به عهده داشت که از این پس با حکم 
شهردار، مسیبی در این جایگاه فعالیت خواهد کرد.

ریاست  مذکور،  جایگاه  در  انتصاب  از  پیش  نیز  مسیبی 
اداره امور پیمان ها و قراردادهای شهرداری کرج را به عهده 

داشت.

شهری

نسترن کیوان پور
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فرهنگی

»شهرام مکری«:

برنامه ای برای نمایش »جنایت بی دقت« 
در جشنواره های داخلی نداریم

شهرام مکری کارگردان فیلم »جنایت بی دقت« که موفق به دریافت 
جایزه بهترین فیلمنامه از انجمن منتقدان مستقل در جشنواره ونیز 
شد، از تلاش برای اکران عمومی این فیلم در ایران تا پایان امسال 

خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فیلم سینمایی »جنایت بی دقت« یکی از 
سه نماینده سینمای ایران در هفتادوهفتمین جشنواره بین المللی 
فیلم »ونیز« بود؛ فیلمی که در بخش »افق ها« روی پرده رفت و 
توانست جایزه بهترین فیلمنامه اورژینال از سوی انجمن منتقدان 
مستقل را برای نسیم احمدپور و شهرام مکری نویسندگان فیلمنامه 

این فیلم به ارمغان بیاورد.
»جنایت بی دقت« به کارگردانی شهرام مکری و تهیه کنندگی نگار 
اسکندرفر این جایزه را در بخش جنبی جشنواره ونیز از آن خود کرد.

مکری پیش از این و با فیلم »ماهی و گربه« جایزه بهترین فیلم در 
بخش »افق ها« را در جشنواره فیلم ونیز از آن خود کرده بود؛ جایزه ای 
که امسال دیگر نماینده سینمای ایران یعنی »دشت خاموش« به 

کارگردانی احمد بهرانی آن را به دست آورد.
مشروح گفت وگو با شهرام مکری به بهانه توفیق »جنایت بی دقت« 

در اولین حضور بین المللی خود را بخوانید:

شباهت ساختاری جنایت بی دقت به آثار پیشین

این فیلم سینمایی به هر حال شبیه و ادامه کارهای قبلی است که 
انجام داده ام، البته شاید بگویم که از نظر اینکه فیلم در یک پلان 
اتفاق بیفتد مثل کارهای قبلی نیست و روایتش در یک پلان ممتد 
و بلند نیست. می توان گفت فیلم از این نظر متفاوت با ساخته های 
قبلی من است و پلان های متعدد و متنوع و لوکیشن های مختلفی 
دارد. اما از نظر اینکه آیا به لحاظ ساختار و یا دغدغه های موجود در 

فیلم شبیه فیلم های قبلی است، می گویم بله همین گونه است.
شاید همان میزان شباهتی که میان »اشکان، انگشتر متبرک و چند 
داستان دیگر« با دو فیلم »ماهی و گربه« و »هجوم« وجود دارد. 
می توان گفت »جنایت بی دقت« نیز در نسبتی با این فیلم ها قرار 
گرفته است. به تعبیر دیگر فکر می کنم اگر مخاطب فیلم »جنایت 
بی دقت« را ببیند، می تواند حدس بزند که همان کارگردانی که آن 
فیلم های قبلی را ساخته آن را کارگردانی کرده است، اما معنایش 

این نیست که بازهم فیلم در یک پلان روایت شده است.

الگوهای تولیدی ساختار سینمای ایران شبیه به اروپاست

به لحاظ الگوهای تولیدی، ساختار سینمای ایران شبیه به ساختار 
سینمای اروپا است و همان گونه رفتار می کند، منظور من این است 
که مانند سینمای هندوستان یا آمریکا یا کشورهای آسیایی مانند 
کره جنوبی و ژاپن، تولیدات در ایران کمپانی محور نیست و از این 
نظر شاید نزدیک به مدلی است که مثلاً در فرانسه یا در آلمان، 
انگلستان و یا ایتالیا حتی کشورهای مانند سوئیس و سوئد وجود 
دارد. در این کشورها هم تولیدات سینمایی کمپانی محور نیستند. 
ما با یک نگاه به کشورهای اروپایی می بینیم که الگوی آن ها در 
این سال ها بر اساس تولیدات مشترک شکل گرفته و تولیدات 
مشترک در این کشورها خیلی قوی هستند. خیلی پربار در این 
حوزه کار می کنند. به همین دلایل به نظرم شرکت در یک نشست 

تخصصی که قرار بود در آن در مورد تولیدات مشترک حرف زده شود 
و امکانات و پتانسیل ایران در آن معرفی می شد، فرصت خوبی بود. 
فرصتی که حداقل در آن از جذابیت ها و ظرفیت های تولید مشترک 
در سینمای ایران صحبت کردیم. اما متاسفانه فکر نمی کنم نتیجه 
چنین نشست هایی تا زمانی که نتوانیم مراودات مالی و فرهنگی با 
دنیا داشته باشیم، چندان کارساز باشد. فعلاً شاید مقدمات و زمینه 
چینی اولیه است و قبل تر از آن باید تصمیم های بزرگ تری در کشور 
ما گرفته شود به لحاظ اینکه مشخص شود در حوزه رابطه مالی و 

فرهنگی رابطه کشور ما با جهان چه رابطه ای است.
بازخوردها در مورد »دشت خاموش« و »جنایت بی دقت« مثبت بود

بازخوردها تا آنجا که من رصد کردم بازخوردهای مثبت زیادی در 
مورد فیلم »دشت خاموش« و »جنایت بی دقت« بود چرا که من 
بیشتر جوایز بخش افق ها را رصد می کردم چرا که فیلم خودم نیز 
در این بخش بود و بیشتر آن ها را می دیدم و می خواندم، از طرف 
دیگر این را می دانم که منتقدان آمریکایی که البته در فستیوال 
حضور نداشتند و از طریق فضای مجازی موفق به دیدن فیلم آقای 
مجیدی شده بودند، در مورد فیلم وی مطالب مثبت زیادی نوشتند 
و بازخوردهای آن نیز در فضای مجازی ایران دیده شد. در کل فکر 
می کنم برای فیلم های ایرانی در فستیوال ونیز اوضاع خیلی خوب 

بود.
شاید به خاطر اینکه احمد بهرامی خودش در روزهای آخر در فستیوال 
حضور نداشت آن طور که باید فضاسازی رسانه ای برای »دشت 
خاموش« اتفاق نیفتاد کمی بازتاب خبر فیلمش در مطبوعات 
و رسانه های ایران هم کمرنگ تر بود، اما فکر می کنم که فیلم به 
تدریج جای خود را بین مخاطبان ایرانی باز می کند و کنجکاوی ها را 

برمی انگیزد و امیدوارم زودتر فیلمش در ایران اکران شود.

برنامه ای برای نمایش »جنایت بی دقت« در جشنواره های
 داخلی نداریم

در مورد جشنواره های داخلی باید بگویم که برنامه ای برای نمایش 
این فیلم در جشنواره های داخلی نداریم. البته جشنواره ای هم در 
حال حاضر نداریم که بتوانم فیلم را در آن نمایش دهم، جشنواره 
بین المللی فیلم فجر موقعی که فیلم من ممکن بود در آن به 
نمایش درآید تکلیفش معلوم و پرونده آن بسته شد، اما برای 
فستیوال های خارجی برنامه خوب و منظمی داریم. همان طور که 
گفتم خانم میرشب پخش کننده فیلم هستند و با کمپانی »دیریم 
لپ« توافقات خوبی را برای حضور در فستیوال های خارجی بسته 

است.
همچنین با یک پخش کننده فیلم در فرانسه برای نمایش فیلم 
در این کشور به توافق رسیده اند و پخش کنندگان دیگری نیز در 
حال مذاکره است که اخبار آن به زودی اعلام می شود. فکر می کنم 
در حال حاضر با توجه به شرایطی که کرونا بر فستیوال ها تحمیل 
کرده است، فیلم »جنایت بی دقت« خوش شانس بوده که توانسته 
در فستیوال ونیز به نمایش درآید و احتمالاً در ماه های آینده در 
این  امیدوارم  و  باشد  داشته  نمایش  نیز  دیگری  فستیوال های 
موفقیت ها کمکی شود که مخاطب ایرانی بیشتر ترغیب به تماشای 

فیلم در ایران شود.

مکثسینمای ایران

یاد و خاطره ژیمناستیک سال های گذشته اصفهان؛

ژیمناستیک اصفهان به دوران طلایی باز می گردد؟

این روزها ژیمناستیک استان اصفهان با استعفای 
و  هیأت  رئیس  سمت  از  کریمیان«  »غلامرضا 
انتصاب »آرش ظفریان« به عنوان سرپرست هیات 
برای آماده سازی برگزاری مجمع عمومی انتخابات، 
حرف وحدیث های زیادی در ارتباط با انتخاب فرد 
اصلح و از جنس ورزش که دارای تخصص در ورزش 
ژیمناستیک هم باشد، در مجامع ورزش اصفهان بر 

سر زبان هاست.
شایان ذکر است که دامنه اختلافات ژیمناستیک 
قدمت دار استان اصفهان از سال ۹۸ بین ژیمناست 
ها و مربیان  این ورزش پایه که مادر ورزش لقب 
گرفته با اعضای هیات ژیمناستیک استان اصفهان 
پاره ای مشکلات در حوزه مدیریت ودر نهایت افت 

این رشته پرطرفدار را در بر داشته است.
عملکرد  نحوه  به  مربیان  و  پیشکسوتان  اعتراض 
غلامرضا کریمیان که در مجمع عمومی انتخابات 
سال گذشته برای بار دوم با اکثریت آرا برای چهار 
سال دوم در پست رئیس هیأت ابقاء شده بود و 
با برگزاری مزایده و واگذاری تنها سالن ژیمناستیک 
اصفهان که در شرق اصفهان واقع شده است و به نام 
زنده یاد بهمن افشارزاده نامگذاری گردیده به خانم 
دیانی، آتش اختلافات را دامن زد تا در نهایت جمعی 
از مربیان تحصیلکرده، متخصص و مدرس رسمی 
فدراسیون و پیشکسوتان نامداری که در ژیمناستیک 
استان اصفهان صاحب نام و در هیات های گذشته 
از جایگاه ویژه ای برخوردار بودند و در فدراسیون خانم 
دکتر زهرا اینچه درگاهی نیز نفوذ دارند، با اعتراض به 
ریاست غلامرضا کریمیان، نایب رئیسی خانم عارفیار 
و دبیری علی نکویی باعث شد تا کریمیان از سمت 

خود استعفا دهد.
ناراضایتی و اختلافات دامنه دار این تعداد از مربیان 
که از همکاری با هیات باز مانده بودند باعث شد 
تا ژیمناستیک اصفهان با وجود مربیان کاردان هم 
در بحث فنی ضعیف شود و هم در شاخه هنری 
که چندین سال از رسیدن به مقام اول مسابقات 
قهرمانی کشور بازماند و تنها در شاخه های آکروژیم 
و ترامپولین به  همت و تلاش شخصی ورزشکاران و 
مربیان در آکروژیم به مقام قهرمانی دست پیدا کرده 
اما در ترامپولین رتبه ای بهتر از سومی کسب نکرده 

است.

پس از استعفای غلامرضا کریمیان ثبت نام کاندیدها 
از ۱۳ تا ۲۰ شهریور ماه ادامه داشته است و اینک 
جامعه ورزش اصفهان به ویژه دوستداران این رشته 
ورزشی در انتظار تشکیل مجمع عمومی انتخابات و 
انتخاب فرد شایسته وورزشی هستند تا ژیمناستیک 
اصفهان که با مشکلات چندین ساله دست و پنجه 
نرم می کند را به روزهای درخشان و طلایی گذشته 

بازگرداند.
ژیمناستیک استان اصفهان نیازمند مدیری است که 
بتواند با مدیریت جهادی و با استفاده از خرد جمعی 
خاطره افتخارات سال های نچندان دور این رشته را 

زنده کند.
انتخاب  ژیمناستیک  دوستداران  اصلی  دغدغه 
مجمعی از توانمندترین افراد و پس آن نیز انتخاب 
فردی اصلح و بدون حاشیه از طرف اعضای مجمع 
است، زیرا رقم زدن روزهای درخشان برای ژیمناستیک 
اصفهان نیازمند کار جهادیِ، نیروهای جوان، با انگیزه 
و پرانرژی است تا با حمایت همه جانبه پیشکسوتان 
و متخصصان واقعی، این رشته را در مسیر رشد و 

توسعه قرار دهد.
اصفهان، قطب اول ژیمناستیک ایران

ژیمناستیک اصفهان با سابقه دیرینه ای که در سطح 
کشور دارد و با بزرگان و مفاخر گرانقدری نظیر برادران 
بهرام، بیژن و مرحوم بهمن افشارزاده، ناصر منصف، 
جوزدانی، رشتی زاده، اسفدیار کاظمیان، و طاهری 
زاده در مسابقات قهرمانی کشور سال ۱۳۴۷ رضائیه 
برای نصف جهان  را  قهرمانی  نایب  )ارومیه( جام 
به ارمغان آورد و در مسابقات قهرمانی کشور سال 
۱۳۵۵ یزد نیز با ژیمناست های ارزنده ای همچون 
علی نکویی، مرتضی تربتیان، اصغر و راهخدا امانی، 
رضا صدری، بابک پورمیری و حمیدرضا شمس و با 
مربیگری آقای اسفندیار کاظمیان و سرپرستی استاد 
ژیمناستیک  گذاران  پایه  از جمله  افشارزاده  بهرام 
پیشرفته و مدرن موفق شد به مقام قهرمانی دست 

پیدا کند.
استانی که از سال ۱۳۵۷ و پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی شادروان بهمن افشارزاده، از سال ۶۰ رحیم 
صنعتی  واستاددانشگاه  ملی  تیم  عضو  نیسی 
اصفهان، سال ۶۱ احمدرضا سلیمانی که ژیمناستیک 
گلپایگان را راه اندازی کرد و از معلمان خوشنام ورزش 
پایه استان به شمار می آید، سال ۶۳ برای بار دوم 
مرحوم بهمن افشارزاده، و سپس به ترتیب آقایان 
جوزدانی، احمد آقاخان، علامه، اصغرنکوگل، خانم 
فرح فخریان از جمله ژیمناست های نامدار بانوان، 
مختاری، اقبالی، مجددا نکوگل و در نهایت کریمیان 
سکاندار هیأت ژیمناستیک استان اصفهان بوده اند، 
نیاز به مدیری دارد که با مدیریت جهادی و راهبردی 

ژیمناستیک این استان پهناور را متحول کند. 

رقابت تيمىِ فينال مسابقات تنيس جام حذفى باشگاه ها و دسته جات آزاد 
البرز،  استان  آقايان در  )بزرگداشت سردار قاسم سليمانى( در بخش  كشور 

شهرستان ساوجبلاغ در دهكده ورزشى چهارباغ آغاز شد.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 
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ورزشی کمک می کنم رونالدو رکورد علی دایی را بشکند
»برونو فرناندز« -ستاره پرتغالی منچستریونایتد- معتقد است »کریستیانو رونالدو« به زودی رکورد گلزنی 
در بازی های ملی که تا به امروز با 109 گل در اختیار »علی دایی« بوده را خواهد شکست و خود نیز در این 

راه به او کمک خواهد کرد.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

شهرخودرو باز هم باخت و اولین حذف شده ایرانی رقابت 
های لیگ قهرمانان آسیا لقب گرفت، تیمی که توان یک 
حمله هم نداشت و بی رمق، به عنوان اولین تیم، بار سفر 

از لیگ قهرمانان بستو
شهرخودرو در لیگ ایران یک مدعی جدی بود، با یحیی 
نتایج خوبی گرفته بود از کاندیداهای قهرمانی و کسب 
سهمیه آسیا هم شده بود، اما جناب حمیداوی با تقدیم 
مربی تیم به یک باشگاه دولتی و آوردن مهدی رحمتی که 
حتی یک دقیقه هم تجربه حضور در کلاس مربیگری را 
ندارد، با آینده تیم خود بازی کرد و نماینده مشهد را به یک 

تیم کاملا معمولی تبدیل کرد.

در دو بازی که رحمتی بر روی نیمکت شهرخودرو نشست، 
در دو دیدار متوالی با شباب الاهلی که در اسیا یک تیم 
متوسط محسوب می شد، حتی دو موقعیت خطرناک هم 
بر روی درواره نماینده امارات ایجاد نکرد تا معلوم شود 
حمیداوی و شهرخودرو بدجور قافیه را باخته اند، حداقل 
آقای مدیرعامل می توانست تا پایان بازی های آسیایی 
صبر پیشه کند و بعد همه چیز را به رحمتی بی تجربه و 

پرمدعا بسپارد.
اگر اوضاع به همین ترتیب پیش برود، شهرخودرو در لیگ 
برتر هم با رحمتی حرفی برای گفتن نخواهد داشت، کسی 
که فقط روی بیلبوردهای تبلیغاتی بوده و در دوران بازی، به 
عنوان یک یاغی تمام عیار با زمین و زمان مشکل داشت، 
تا به اینجای کار مربی موفقی هم نبوده است و شهرخودرو 

را هم به قهقرا می برد.
شاید برای شهرخودرو می شود هنوز هم کاری کرد، یک 
مربی حرفه ای در کنار رحمتی باید باشد تا او را برای هدایت 
نماینده استان خراسان یاری کند، وگرنه راه شهرخودرو با 
رحمتی و اوضاع فعلی به ترکستان است و امیدی برای 

موفقیت سید با شهرخودرو نیست.

یادداشت

این ره که تو می روی به ترکستان است؛

قافیه ای که شهرخودرو باخت

شمارش معکوس برای عرضه سرخابی ها در سهام؛

خصوصی سازی؟ بشنو و باور نکن!

هافبک اسپانیایی بالاخره راهی آنفیلد شد؛

تیاگو به لیورپول پیوست

دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به عنوان اولین گام 
خصوصی سازی، حداکثر تا 3 ماه دیگر در بازار سرمایه 

عرضه خواهند شد.
در پی تصمیم وزارت ورزش مبنی بر واگذاری قطعی 
استقلال و پرسپولیس، سهام این دو باشگاه حداکثر در 
بازه زمانی 2 تا 3 ماه آینده وارد فرابورس شده و پس از آن 

راهی بازار بورس می شود.
مکانیزم اولیه عرضه سهام این دو باشگاه، شبیه سایر 
شرکت های دولتی است. سهام دو تیم ابتدا در فرابورس 
عرضه شده تا پس از کشف قیمت، کلیه سهام آن در بازار 
سرمایه عرضه شود تا هواداران و سرمایه گذاران برای خرید 

آن اقدام نمایند.

بنا بر اخباری که از وزارت ورزش به گوش می رسد، 
واگذاری سرخابی ها در بازار سرمایه قطعی بوده و این 
وزارت قصد ندارد حتی یک سهم از دو باشگاه را در اختیار 
داشته باشد و طبق برنامه ای که اندیشیده شده، استقلال 
و پرسپولیس به طور کامل و صد در صدی در بازار بورس 

واگذار خواهند شد.
پس از واگذاری این دو تیم و بنا بر قانون بازار سرمایه، 
هئیت مدیره این دو تیم تشکیل شده و انتخاب مدیرعامل 
در این دو تیم نیز بر اساس ساز و کار موجود در تمامی 

شرکت هایی است که اکنون در بازار بورس حضور دارند.
قرار است تا جهت کمک به تسریع واگذاری سرخابی ها، 
مالیات انباشه این دو تیم بخشیده شود و همچنین با 
کسب مجوزهای لازم، اعتباری بالغ بر 100 میلیارد تومان 
از مبلغ فروش سهام این دو باشگاه، در اختیار استقلال 
و پرسپولیس قرار گیرد تا این دو تیم نسبت به تسویه 

حساب بدهی های خود، اقدام نمایند.
در راستای افزایش سرمایه های این دو تیم، دو مجموعه 
ورزشی سند خورده نیز تحت عنوان دارایی های استقلال 
و پرسپولیس در اختیار این دو باشگاه قرار می گیرد. پس 
از انجام یک فرآیند سخت و سنگین، عملیات سندگذاری 
مجموعه های ورزشی مرغوبکار و کمپ ناصرحجازی برای 

استقلال و مجموعه درفشی فر و شهدای گمنام برای 
پرسپولیس انجام شد تا این مجموعه های ورزشی، به 

عنوان بخشی از اموال این دو تیم محسوب شود.
علاوه بر این، دو مجموعه ورزشی نیز توسط شهرداری 
تهران به این دو تیم واگذار شده ولی جزو اموال سرخابی 
قرار است عملیات سندگذاری  ها محسوب نشده و 
این دو مجموعه نیز آغاز شود. این اولین گام برای 
واگذاری دو باشگاه به بخش خصوص است تا استقلال 
و پرسپولیس از مالکیت دولت خارج شده تا این دو 
تیم از مسائل و مشکلات مالی به دلیل دولتی بودن، 

خارج شوند.
در حال حاضر بازار سرمایه روزهای اصلاحی خود را می 
گذارند و تقریبا می شود گفت که در طول دو ماه گذشته، 
اصلاحات  بورس،  در  حاضر  های  شرکت  سهام  اکثر 
سنگینی را انجام داده اند. عدد شاخص کل نیز با افت 
چند درصدی، در حال حاضر به عدد شاخص اواسط تیر 
ماه رسیده است و می توان گفت که بازار سرمایه پس از 
این اصلاح سنگین، آماده حرکت به سوی اهداف بالای 
خود است که این خبر نیز می تواند برای مدیران وزارت 
ورزش، خبر خوبی باشد چرا که واگذاری این دو تیم در 

زمان خوبی انجام می گیرد.

»تیاگو آلکانترا« هافبک سرشناس اسپانیایی با قراردادی 
چهار ساله، رسما لیورپولی شد.

یافته  پروش  که  »تیاگو«  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
»لاماسیا« یا همان مدرسه فوتبال بارسلونا است، پس 
از درخشش در بایرن مونیخ مورد توجه »یورگن کلوپ« 

سرمربی لیورپول قرار گرفت.
مذاکرات سران لیورپول با این هافبک طراح در نهایت 
ثمربخش بود و او عصر جمعه به صورت رسمی قراردادی 

به مدت چهار سال امضاء کرد.
ارزش قرارداد وی با قهرمان فوتبال انگلیس، ۲۰ میلیون 

پوندی به اضافه ۵ میلیون پوند پاداش است.
تیاگو در لیورپول پیراهن  شماره  ۶ را برتن خواهد کرد تا 
این تیم با حضور وی، خط هافبک قدرتمندتری داشته 
باشد. »فابینیو«، »واینالدوم« و »جردن هندرسون« دیگر 

ستاره های میانه میدان قرمزهای آنفیلد هستند.

سولسشر: یونایتد نیاز به تقویت دارد
اوله گنار سولسشر، سرمربی منچستر یونایتد می گوید که 
او با سران باشگاه درباره نقل و انتقالات احتمالی دیدار و 

گفت وگو می کند.
منچستر یونایتد تا مراحل پایانی رقابت های لیگ اروپا در 
فصل 20-2019 پیش رفت و به همین خاطر مسابقه هفته 
اول این تیم در فصل جدید لیگ برتر انگلیس مقابل برنلی به 
تعویق افتاد. حالا اما شیاطین سرخ فردا شب در چهارچوب 
بازی های هفته دوم لیگ برتر انگلیس میزبان کریستال 

پالاس خواهند بود.
رابطه  در  تیمش  بازی  آغاز  از  پیش  سولسشر  گنار  اوله 
با مسائل مختلف صحبت کرد که مشروح آن را در ادامه 

خواهید خواند:

می خواهیم پیشرفت کنیم

از زمان رفتن سر الکس فرگوسن ما به طور متوسط در رتبه 
پنجم جدول قرار گرفته ایم. با این حال فصل گذشته در رتبه 
سوم قرار گرفته و این یک گام بزرگ و رو به جلو بود. همه 
شاهد پیشرفت ما بودند. برونو فرناندز جذب شد، هری مگوایر 
کاپیتان بود و قابلیت رهبری خود را به خوبی نشان داد و 
بازیکنی مثل آرون ون بیساکا نیز بسیار خوب عمل کرد. ما 

می خواهیم همچنان پیشرفت کنیم.

سانچو؟ نمی توانم گمانه زنی کنم

من نمی توانم درباره بازیکنان تیم های دیگر حرف بزنم و 
یا راجع به آن ها گمان زنی کنم. ما می دانیم که تیم برای 
پیشرفت به تقویت شدن احتیاج دارد. با این حال باید صبر 
کنیم تا ببینیم آیا می توانیم موفق به جذب بازیکن شویم 
یا خیر. من همواره در این مورد با باشگاه بحث و بررسی 

انجام می دهم.

گرین وود بسیار با استعداد است

من در این مورد با گرین وود گفت و گو کردم. او یک پسر 
فوق العاده و بسیار با استعداد است. در فصل گذشته هر 
بار که زیاد او را به میدان می فرستادیم باید در این باره با 
رسانه ها جنگ و جدل می کردیم. ما تمام کارهای لازم برای 
مراقبت از او انجام دادیم و فکر می کنم که با شروع بازی ها 
او به شرایط قبلی خود باز خواهد گشت و همه چیز فراموش 

می شود.

دونی فن دبیک بسیار خوش انرژی است

فن دبیک در یک فرصت کم به خوبی در تیم جا افتاده است. 
او بازیکنی بسیار خوش انرژی است و همیشه با لبخند و در 
تمرینات حاضر می شود. او در دیدار دوستانه برابر استون ویلا 
عملکرد خوبی از خود ارائه داد و به احتمال فراوان در مسابقه 

فردا نیز بازی خواهد کرد.

جزیره

دریچه

خبر
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فیروزجا باز هم تسلیم کارلسن شدورزشی
»علیرضا فیروزجا« نابغه ایرانی شطرنج جهان در سوپرتورنمت سریع آنلاین شطرنج در برابر نفر اول 

شطرنج جهان شکست خورد تا همچنان بدون برد در رده آخر ایستاده باشد.

»مدیر کل ورزش و جوانان استان اصفهان«:

مدیریت در ورزش، مدیریت علمی و میدانی است

اصغر قلندری - نویسنده و روزنامه نگار
»سیدمحمد طباطبایی« -مدیرکل ورزش و جوانان 
استان اصفهان- در دیدار با »الهام آزاد« -نماینده 
مردم نائین و خور و بیابانک- مدیریت ورزش 
را یک مدیریت علمی خواند که همراه با برنامه 
های راهبردی و تدوین شده و حضور میدانی 
در عرصه های مختلف فرهنگی ورزشی عمل 

می کند.
الهام آزاد نماینده مردم شهرستان های نائین 
مدیرکل  دفتر  در  با حضور  بیابانک  و  و خور 
ورزش و جوانان استان اصفهان و در نشست 
کاری پیرامون امور جوانان و ورزش شهرستان 
های نائین و خور و بیابانک به بحث و بررسی 
فضاهای  کمبود  و  مشکلات  از  و  پرداخت 
گفت.  سخن  شهرستان  دو  این  در  ورزشی 
طباطبایی نیز با ابراز خرسندی از دیدار نماینده 
مردم نائین و خور و بیابانک اذعان کرد، که 
های  زیرساخت  و  ورزشی  های  فعالیت  از 
شهرستان های تابعه به ویژه شهرستان خور 
و بیابانک و نائین اشراف کامل دارد و یکی از 
هدف های مهم بازدید های شهرستانی، رصد 
کردن مشکلات و مسائل ورزش در دو حوزه 

فنی و سخت افزاری است.
وی افزود: خوشبختانه در بازدیدهایی که از این 
شهرستان ها صورت گرفته، اعتبارات خوبی برای 
تکمیل پروژه های نیمه تمام ورزشی آن ها 

تخصیص داده شده است.
مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان تصریح 
کرد: با حضور فیزیکی در شهرستان ها می توان 
از نزدیک نسبت به رفع مشکلات، تبعیض و 
نابسامانی های منتج از عدم برنامه ریزی اصولی، 

اقدام کرد.
وی همچنین پیرامون فعالیت معاونت امور 
اداره کل گفت: در این حوزه نیز نگاه  جوانان 
برنامه ای و توسعه محور در راستای حضور پر 
شور و همه جانبه جوانان در عرصه مشارکت 
اجتماعی و حوزه های فرهنگی ترسیم گردیده 
و با تدوین اهداف و چشم انداز روشن در این 
حوزه و مشارکت سازمان های مردم نهاد جوانان، 
افق روشنی برای نسل جوان، پویا و خلاق استان 

پیش بینی می کنیم.
اصفهان  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
همچنین اذعان داشت: متاسفانه قریب به هجده 
امور  ساماندهی  ستاد  برگزاری  آخرین  از  ماه 
جوانان استان می گذرد که این زمان شایسته و 

زیبنده نام استان اصفهان نمی باشد.

وی تصریح کرد: خوشبختانه طی چند ماه اخیر 
با دریافت و بررسی چندین طرح در حوزه جوانان، 
طرح های برگزیده جهت ارائه در شش ستاد 
ساماندهی با حضور استاندار محترم استان برنامه 
ریزی شده تا هر ماه یک جلسه ستاد ساماندهی 

جوانان برگزار گردد.
الهام آزاد نماینده شهرستان های نائین و خور 
و بیابانک ضمن تشکر از بازدید مدیرکل ورزش 
و جوانان از شهرستان های حوزه های انتخابی 
در  استان  مدیران  با حضور  اظهارداشت:  شان 
شهرستان های کم بضاعت که از اعتبارات لازم 
استانی کم برخوردارند می توانیم نسبت به رشد 
متوازن در توسعه زیر ساخت ها اقدام کنیم 
که در این راستا سیدمحمد طباطبایی مدیر کل 
جدید ورزش و جوانان استان اصفهان برای اولین 
بار در راستای توزیع عادلانه و برنامه محور اداره 
کل در شهرستان های خور و بیابانک و نائین 
حضور پیدا کرده و در بازدید چند روزه خود از 
پروژه های ورزشی این دو شهرستان، اعتبارات 
مورد نیاز را نسبت به تکمیل پروژه های نیمه 
تمام ورزشی این شهرستان ها تخصیص داده 

است.
در این نشست »هاشم بیگ زاده« -بازیکن سابق 
تیم های فوتبال استقلال تهران و فولاد مبارکه 
سپاهان- نیز به عنوان مدیر پروژه طرح توسعه 
فوتبال شهرستان نائین معرفی شد و نسبت به 
برنامه ریزی در راستای اجرای طرح استعدادیابی، 
استعدادپروری و قهرمان پروری در فوتبال نکات 

فنی خود را ارائه نمود.
-سرپرست  مرادیان«  »عباس  نشست  این  در 
معاونت امور فرهنگی و جوانان اداره کل ورزش 
و جوانان استان اصفهان- نیز گزارشی ازعملکرد 
به  و  داد  ارائه  استان  و فعالیت ها در سطح 
مشکلات حوزه جوانان اعم از منابع انسانی و 

غیره اشاره نمود.
»حسین زیبایی« -معاون توسعه ورزش اداره کل 
ورزش و جوانان استان اصفهان- نیز نسبت به 
فعالیت های توسعه ورزش قهرمانی و همگانی 
و توسعه زیر ساخت های تخصصی رشته های 
ورزشی در این دو شهرستان، اظهار داشت با توجه 
به دوری شهرستان های نائین و خور و بیابانک 
از مرکز استان می بایست نسبت به برگزاری 
کلاس های آموزشی در رشته های مختلف و 
تربیت مربیان اقدام ویژه ای نمود تا بتوانیم 
نسبت به کشف استعداد های بالقوه جوانان در 

رشته های مختلف ورزشی اقدام کنیم.

-نایب رئیس زنان فدراسیون  »فریبا مددی« 
بدمینتون- گفت: سلب رنکینگ المپیک از 
مسابقات بین المللی جام فجر تنها در سال 
به دلیل شیوع ویروس کرونا رخ داد   ۲۰۲۲
تمامی  که  کرد  اعلام  جهانی  فدراسیون  و 
مسابقات بین المللی به همین دلیل تا پایان 

سال دارای این امتیاز نخواهند بود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »فریبا 
مددی« اظهار داشت: از سه ماه اول سال یک 
پویش  و  کردیم  برگزار  را  از مسابقات  سری 
بدمینتون در خانه را در دو مرحله داشتیم. 
ویدیوهای  تا  خواستیم  بازیکنان  از  حتی 
بدمینتون خود را برای ما بفرستند و به نفرات 

اول تا سوم جایزه  دادیم.
وی افزود: به مناسبت ماه رمضان نیز مسابقات 
آنلاین را در چهار بخش همگانی، فرهنگی، 
فنی و اطلاعات عمومی برگزار کردیم و در پایان 
به قید قرعه به نفرات برتر جوایزی اهدا شد. 
تمرینات بدن سازی ملی پوشان را از اردیبهشت 
ماه آغاز کردیم که هفته ای ۲ روز زیر نظر مربی 

بدن ساز تمرینات را انجام می دهند. همچنین 
دو مرحله تست آمادگی جسمانی از بازیکنان 

گرفتیم.
نایب رئیس فدراسیون بدمینتون با اشاره به 
اینکه تمرینات توپی را از اوایل تیر ماه شروع 
کردیم، گفت: با توجه به رعایت پروتکل های 
بهداشتی و کسب مجوز از وزارت ورزش، ستاد 
مبارزه با کرونا و فدراسیون جهانی بدمینتون 
کنیم.  آغاز  ماه  تیر  از  را  اردوها  توانستیم 
بازیکنان در تهران صبح و بعد از ظهر تمرین 
دارند اما چون بازیکنان شهرستانی نمی توانند 
در اردو حضور یابند زیر نظر مربیان خود تمرین 

می کنند.
وی ادامه داد: لیگ برتر از هفته گذشته بدون 
حضور تماشاگر و با رعایت پروتکل بهداشتی 
آغاز شد.  در بخش زنان پنج تیم حضور دارند و 
هفته گذشته توانستیم پخش مسابقات را در 
آپارات داشته باشیم. هر هفته پنج شنبه ها این 
مسابقات به صورت منظم و رفت و برگشت 

برگزار می شود.

مددی در پاسخ به این پرسش که فدراسیون 
جهانی بدمینتون سال گذشته رنکینگ المپیک 
کرد؟  حذف  ایران  فجر  جام  مسابقات  از  را 
گفت: ارتقای رنکینگ جهانی اهمیت زیادی 
برای کسب سهمیه المپیک دارد. فدراسیون 
جهانی هم رنکینگ المپیک را برای همیشه 
از جام فجر حذف نکرده است بلکه به خاطر 
کرونا اعلام کرد که نمی تواند همه ورزشکاران 
را مجبور کند تا در این مسابقات حضور داشته 

باشند.
وی افزود: سلب امتیاز المپیک از جام فجر 
تنها برای همین یکسال برداشته شد و بعد 
از آن نامه ای برای ما آمد که تا ژانویه ۲۰۲۱ 
اگر مسابقاتی در کل جهان برگزار شود امتیاز 
ورزشکاران  همه  زیرا  ندارد  جهانی  رنکینگ 
نمی توانند شرکت کنند. الان هم مسابقه ای 
برگزار نمی شود. در صورت برپایی هم امتیاز 
المپیک را ندارد و اعلام کردند که مسابقات 
گزینشی المپیک را از اول ژانویه به مدت ۱۷ 

هفته مسابقاتی برگزار می کنند.

شهرداری شاهرود رقابت های دومین هفته 
لیگ برتر بدمینتون بانوان کشور را سه بر ۲ به 

آکادمی ایران زمین تهران واگذار کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، بازی های دومین 
هفته از لیگ برتر بدمینتون بانوان کشور، عصر 
پنجشنبه بین تیم های شهرداری شاهرود و 
آکادمی ایران زمین تهران به میزبانی آکادمی 

بدمینتون شاهرود پیگیری شد.
شهرداری  تیم  دونفره  بازی  نخستین  در 
هاله  و  کامرانی  پگاه  ترکیب  با  شاهرود 

همدانچی توانست با نتیجه سه بر یک از سد 
تیم تهرانی عبور کند.

آکادمی  تیم  نفره  دو  بازی  دومین  در  اما 
ایران زمین با ترکیب ساره امینیان و نرگس 
را  شاهرود  شهرداری  صفر  بر   ۲ افشاری 

شکست داد.
همچنین در بخش انفرادی، در نخستین بازی 
هاله همدانچی از شهرداری شاهرود ۲ بر صفر 
مغلوب یگانه تفرشی از تیم تهران شد و در 
بازی دوم الناز فیض منش از تیم شاهرود با 

نتیجه مشابه الهه سفیدان را شکست داد. در 
سومین بازی نیز پگاه کامرانی از تیم میزبان 
بازی را با نتیجه ۲ بر یک به نازنین زمانی 
از تهران واگذار کرد. در نهایت نتیجه رقابت 
های دومین هفته از لیگ برتر بدمینتون بین 
این ۲ تیم به سود آکادمی ایران زمین پایان 

یافت.
گفتنی است شهرداری شاهرود هفته گذشته 
در بازی های نخستین هفته لیگ برتر در 

مشهد تیم میزبان را شکست داده بود.

پایهدیالوگ

»شادی پریدر«:  

در بیشتر رقابت های بین المللی شرکت کردیم
»شادی پریدر« -نایب رئیس فدراسیون شطرنج- 
با بیان اینکه ورزشکاران و قهرمانان این رشته 
در دوران کرونا کمترین افت را نسبت به سایر 
ورزشکاران حرفه ای داشتند، گفت: در این شرایط 

در بیشتر رقابت های بین المللی شرکت کردیم.
پریدر«  »شادی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
روز گذشته با اعلام این مسئله اظهار داشت: 
و  مجازی  چه  شطرنج  رقابت های  برگزاری 
حضوری تفاوت چندانی ندارد و به همین دلیل 
حرفه ای  ورزشکاران  بین  در  را  افٌت  کمترین 

شاهد بودیم.
در  توانستیم  کرونا  دوران  در  افزود:  وی 
و  جوانان  جهانی،  آسیایی،  رویدادهای 
پیشکسوتان آسیا حضور یابیم. حتی تیم ایران 
هم در المپیاد جهانی شطرنج خوب ظاهر شد 
و حتی »سارا سادات خادم الشریعه« که توانست 
بهترین عملکرد رقابت ها را در کل بازی ها داشته 
باشد، توسط فدراسیون جهانی موسوم به فیده 

تقدیر شد.
نایب رئیس فدراسیون شطرنج اضافه کرد که 
در سطح داخلی رقابت های قهرمانی کشور را 

برگزار کردیم و به زودی نیز رقابت های قهرمانی 
رده های سنی هم برگزار می شود. در عین حال  
دوره های داوری و مربی گری برگزار شده است 
و توانستیم میزبانی داوری بین المللی را اخذ 

و برگزار کنیم.
پریدر ادامه داد که این فدراسیون از فروردین 
ماه امسال و در دوران کرونا اردوهای تیم ملی 

اردوهای  و  کرده  برگزار  به صورت مجازی  را 
تیم های رده سنی هشت تا ۱۸ سال هم در 

شهریورماه آغاز شد.
نیز خاطر  اخذ میزبانی های جدید  درباره  وی 
نشان کرد: به دنبال میزبانی هایی هستیم که در 
شرایط فعلی کرونا هزینه بَر نباشد اما اولویت ما 

برگزاری رقابت های داخلی است.

»فریبا مددی«:

جام فجر همچنان دارای امتیاز رنکینگ بین المللی است

در دومین هفته لیگ برتر بدمینتون بانوان؛

شهرداری شاهرود مغلوب آکادمی ایران زمین تهران شد
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